

The Power of Unity and Care 凝聚力量 關愛母校

HKBU Class Representatives Display Caring Spirit 浸大班代表展示團結和關愛精神

About 50 Class Representatives of 2014 attended the welcome lunch on 20 March 2014, whereby they vowed to fulfill their mission in the pledging ceremony led by Associate Vice-President Prof. Frank Fu with the presence of President and Vice-Chancellor Prof. Albert S.C. Chan, as well as some Programme Directors and representatives from academic departments. Each Class Representative was also presented a Certificate of Appointment.

約50位2014年度浸大班代表於3月20日出席「班代表午宴」，承諾為凝聚浸大的關愛及團結力量而努力。班代表在協理副校長傅浩堅教授領導下進行誓師儀式，並接受委任狀。校長陳新滋教授及來自各學系的課程主任及代表亦應邀出席午宴，並一同見證。



Alumni Share Experiences and Insights in “The Quest for Excellence in Education” Forum 教育界校友「教出我天地」經驗之談



On 25 February 2014, Alumni Affairs Office organised the second Alumni Sharing Forum entitled “The Quest for Excellence in Education” for the academic year 2013-14, which attracted some 120 students, alumni and academics, including (front row) Chairman of HKBU Council and Court Mr. Cheng Yan-kee (3rd from right), Council member of the University Mr. Michael Hui Wah-kit (2nd from right) and other senior management of the University.

Three distinguished alumni, (front row) Headmaster of Diocesan Boys' School Mr. Ronnie Cheng (5th from right), Principal of Heep Yunn Primary School Ms. Ada Leung (5th from left) and Administration Master of SKH Chai Wan St. Michael Primary School Mr. Sunny Wong (4th from right) shared their views on educating the next generation and managing a school with passion and quality, followed by a panel discussion chaired by (back row) Associate Vice-President Prof. Frank Fu (4th from left) and Head of Department of Education Studies Prof. Sandy Li (3rd from left), whereby the speakers engaged in an interactive and fruitful discussion among themselves.

校友事務處於2014年2月25日圓滿舉行2013至14年度第二場校友分享會。是次分享會以「教出我天地」為題，吸引超過120位學生、校友及教學人員出席，當中包括(前排)香港浸會大學校董會暨諮議會主席鄭恩基先生(右三)、校董會成員許華傑先生(右二)及一眾大學管理層。

三位傑出校友，包括(前排)拔萃男書院校長鄭基恩先生(右五)、協恩中學附屬小學校長梁譚雯女士(左五)及聖公會柴灣聖米迦勒小學主任王寶昌校友(右四)，逐一分享教育下一代及管理學校的心路歷程。在討論環節中，校友講者與兩位主持人，(後排)協理副校長傅浩堅教授(左四)及教育學系系主任李兆璋教授(左三)，就分享會主題作進一步討論。